
het AOV, de Unie 55+ en het lid
Verkerk voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Van
Middelkoop (25847, nr. 8).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, het GPV, de SGP,
de RPF, de groep-Nijpels, het AOV,
de Unie 55+ en het lid Verkerk voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over drie moties, ingediend bij de
behandeling van de Integrale
beleidsvisie over de toekomst
van de luchtvaart in Nederland,
te weten:
- de motie-Reitsma over een studie
naar aanvullende luchthaven-
capaciteit met het Markermeer als
zoekgebied (24786, nr. 12);
- de motie-Rosenmöller over
heroverweging van het voorwaarde-
lijk ’’ja’’ tegen de groei van de
luchtvaart (24786, nr. 13);
- de motie-Poppe over de onwense-
lijkheid om een keuze over de
toekomst van de Nederlandse
luchtvaartinfrastructuur in het
regeerakkoord vast te leggen (24786,
nr. 14).

(Zie notaoverleg van 16 maart 1998.)

De voorzitter: Op verzoek van de
heer Reitsma stel ik voor, de
motie-Reitsma (24786, nr. 12) van de
agenda af te voeren.

Daartoe wordt besloten.

In stemming komt de motie-
Rosenmöller (24786, nr. 13).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP en de RPF voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-Poppe
(24786, nr. 14).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks en de SP voor deze
motie hebben gestemd en die van de

overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over twee moties, ingediend
tijdens het debat over de nota
Beleid historische luchtvaart, te
weten:
- de motie-Keur over het VFR vliegen
(25207, nr. 4);
- de motie-A. de Jong over lucht-
waardigheidsonderzoek (25207, nr.
5).

(Zie notaoverleg van 16 maart 1998.)

In stemming komt de motie-Keur
(25207, nr. 4).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de VVD voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-A. de
Jong (25207, nr. 5).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de PvdA, GroenLinks, de SP, de SGP,
de VVD, het CDA, de groep-Nijpels,
het AOV, de Unie 55+, de CD en het
lid Verkerk voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over twee moties, ingediend bij
het debat over de Bijlmerramp, te
weten:
- de motie-Oedayraj Singh Varma
over een begeleidingsteam (22861,
nr. 20);
- de motie-Van Gijzel c.s. over een
uitgewerkt medisch onderzoeks-
programma en een centraal meld- en
registratiepunt (22861, nr. 21).

(Zie vergadering van 2 april 1998.)

De voorzitter: Ik geef gelegenheid
tot het afleggen van stemverklarin-
gen vooraf.

©

De heer Van Gijzel (PvdA):
Voorzitter! Met betrekking tot de
motie van mevrouw Varma kan ik
namens mijn fractie meedelen dat
wij het zeer eens zijn met het dictum

van die motie over een begeleidings-
team. Wij hebben in het debat van
de minister begrepen dat zij ook min
of meer de uitspraak uit wil voeren.
Wij gaan er ook van uit dat dat
gebeurt, maar de overwegingen die
mevrouw Varma in haar motie naar
voren brengt, dragen een dusdanig
oppositioneel karakter dat wij om die
reden geen steun aan deze motie
zullen verlenen.

In stemming komt de motie-Oedayraj
Singh Varma (22861, nr. 20).

©

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, het CDA, de
groep-Nijpels en de Unie 55+ voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-Van
Gijzel c.s. (22861, nr. 21).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

De vergadering wordt enkele
minuten geschorst.

Voorzitter: Lansink

Aan de orde is de behandeling van:
- het verslag van een algemeen

overleg over de verdieping van
de Westerschelde (25187, nr. 10).

De beraadslaging wordt geopend.

©

De heer Stellingwerf (RPF):
Voorzitter! Het algemeen overleg
over de verdieping van de Wester-
schelde en de natuurcompensatie –
want daar draait het vooral om – is
al weer enige tijd geleden aan de
orde geweest. We hebben meerdere
malen gesproken over de verdieping
van de Westerschelde. De nu in
uitvoering zijnde verdieping heeft
letterlijk heel veel voeten in aarde
gehad. Natuurcompensatie bleek
moeizaam, zo niet onmogelijk. Het
zal ook altijd een vraag blijven of
werkelijk van compensatie kan
worden gesproken. De authentieke
schorren, slikken en ondiepe wateren
zijn in bepaalde mate en zin
onvervangbaar.

Voorzitter

Tweede Kamer Westerschelde
7 april 1998
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